
Arvoisa judoliiton syyskokouksen osallistuja! 
 
Olen Joonas Könttä, keskisuomalainen kansanedustaja, 
aktiivinen höntsäurheilija ja kiinnostunut Suomen judoliiton 
hallituspaikasta. Rehellisyyden nimissä, alkuperäinen 
ajatukseni oli vain treenata judoa ja kamppailla itseni 
kehittymisen kanssa.  
 
Suomalaista urheilua seurattuani muutin kuitenkin mieleni. 
Kilpailu harrastajista, mitaleista ja rahoituksesta on lajien kesken yhä kovenevaa. Monella 
suomalaisittain suurella lajilla on omat puolestapuhujansa myös politiikan puolelta, joten miksei 
myös judolla? Haluan tuoda judoliiton ja lajin käyttöön yhteiskunnalliset verkostoni ja poliittisen 
pääomani - mikäli syyskokous näin viisaaksi katsoo. 
 
Olen motivoitunut parantamaan judon asemaa yhteiskunnallisessa keskustelussa, etenkin eri 
urheilulajien välillä. Suurten lajiliittojen puristuksissa myös kamppailulajien asemista on pidettävä 
huolta. Näkyvyys paranee menestyksen myötä, mutta menestyksen eteen tarvitaan pitkäjänteisesti 
hyvät olosuhteet, jossa rahoituksella on merkittävä rooli. Menestys tulee ennen työtä vain 
sanakirjassa.  
 
Judon osalta olen ”paluumuuttaja”, sillä palasin tatamille 10:n vuoden tauon jälkeen. Opinnot ja 
työvuodet ulkomailla pitivät poissa dojolta, mutta aktiivinen urheilu sävytti myös noita vuosia 
kuntosalin ja juoksun merkeissä. Nykyisin treenaan judoa pari kertaa viikossa - Jyväskylässä ja 
Helsingissä. 
 
Olen käytettävissä judoliiton hallituksen jäseneksi. 
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